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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megkezdőtek már a szakértők bevonásával történő 
egyeztetések a vízgazdálkodást érintő kérdésekben? – II." 

Tisztelt Miniszter Úr!

2022. október 17-én az Országgyűlés Fenntartható Fejlődés Bizottságának ülésén lehetőségünk volt
olyan, Magyarország jövőjét alapjaiban meghatározó kérdésekről beszélni, mint például a felszíni
vizeink és az erdők védelme, valamint hazánk vízgazdálkodásának kérdésköre.

Az ülésen Miniszter úr mellett Balogh Péter, Dr. Koncsos László, Sirkó Zoltán, Dr. Gálhidy László
és Harmat Ádám személyében számos szakértő is részt vett, akik lehetőséget kaptak az általuk jól
ismert témák kapcsán az álláspontjaik, jövőbeli elképzeléseik és javaslataik felvázolására.

A bizottsági  ülés  végén  Miniszter  úr  több  alkalommal  is  utalást  tett  arra,  hogy  az  elhangzott
megállapítások, javaslatok megvalósítása érdekében szükségesnek tartja a résztvevő szakértők és az
általuk képviselt szervezetek bevonásával zajló közös munkát. Egészen pontosan úgy fogalmazott:

„Először is, én is szeretném megköszönni mind az egyesületnek, mind professzor úrnak, hogy ezt
elénk tárta, mert ez egy nagyon fontos jövőbeni irányt szab nekünk. Csak arra kérem őket, hogy ne
álljanak meg itt, mert amit fölvetettek, az rendkívül fontos és rendkívül jó. Menjünk tovább: hogyan
érjük  el  mindezt?  Idáig,  amíg  eljutottunk,  ez  egy  megalapozott  számítástechnikai  modell,  ami
kiváló, megmutatja, hová kell eljutnunk, a hogyant keressük meg. Mert itt számos, ezernyi kérdés
vetül  fel.  Azzal,  hogy  mi  támogatjuk,  hogy  a  vízállásos  területek  is  a  közös  agrárpolitikából
finanszírozva legyenek, már egy lépéssel beljebb vagyunk, de én nagyon szeretném, ha az önök
csapata kibővülhetne olyan szakemberekkel, akikkel elkezdhetnénk azon gondolkodni (…)” 

Továbbá elmondta azt is, hogy:

„(…) meg kell találnunk, hogy ne 2100 legyen a végcél, hanem tudjuk azt, hogy mi a feladatunk
húsz év, öt év múlva, és mi a feladatunk holnap. És a holnapi feladatért, nagyon kérem önöket, hogy



üssenek minket, hogy egy napot se késlekedjünk, hogy a 2100-at megélhessük. Nekem szükségem
van  arra,  hogy  már  most  délután  mit  kell  tennem,  és  ebben  segítsünk.  Ebben  gondolkodjunk
közösen, mert akkor ehhez fel kell építeni az összes szabályozórendszert, és őszinte leszek, minden
nyitottság és minden együttműködést biztosítok ehhez, mert tudom, hogy ezt így kell csinálni.” 

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Az említett bizottsági ülést követően megkezdődtek-e az egyeztetések a résztvevő szakértők és az
általuk képviselt  szervezetek és az Agrárminisztérium között? Amennyiben megkezdődtek, hogy
állnak most ezek az egyeztetések?

• Ha még nem kezdődött  meg a Miniszter úr által  szorgalmazott  közös gondolkodás és munka,
mikor  és  milyen formában  tervezi  felvenni  az  Agrárminisztérium a  bizottsági  ülésen  résztvevő
szakértőkkel és szervezetekkel a kapcsolatot?

Válaszát előre is köszönöm!

Dr. Keresztes László Lóránt
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